
Протокол№ 11
Засідання громадської ради

при Державній спеціалізованій фінансовій установі «державний фонд
сприяння молодіжноwіу будівннцтву»

Спосіб проВедеННя засіданнъі: онлайн у веб-додатку ZOOM (httpѕ://
zооіті.uѕ/ј/94 143923 783?рwd—NОtwdЗУ2сУNRNХZОNkІwМјІVNОtІZzО9)

дата та час проведеннъі засіданкя: 11.02.2021 p.
з 11 год. 00 хв. до 12 год.30 хв.

Учасники: зареєстровані члени громадської ради при Державній
спеціалізованій фінансовій установі «державний фонд сприяння
молодіжному житловому будівництву» в кількості 15 осіб (які брали участь у
засіданні особисто), з них 2 особи діяли від свого імені та за дорученнями на
право голосу від інших членів громадської ради (всього голосів 18 (ві.дповідно
до листа реєстрації — додаток 1).

Запрошсні: голова правління держмолодьжитла Комнатний Сергій
Олександрович, заступник начальника управління стратегічного планування
та нормативно-правової роботи держмолодьжитла Алексеєнко Катерина
Володимирівна.

Засідання відкрив голова громадської Ради Сергій Когут, який зазначив,
що на засіданні присутні 15 членів громадської ради, з них 2 особи ide від свого
імені та за дорученням на право голосу від ініних членів громадської ради.
Засідання вважається правомочним та уповноважене приймати рішенняз усіх
питань порядку денного. Право голосу відповідно до доручень передано:
Вайманом Р.O. та Толстоуховою С.В. — Когуту с.с; Мінгелою O.А.
— Сошникову А.O.

Слухали Голову громадської Ради Сергія Когута, який запропонував
розглянути та затвердити порядок денний засідання громадської Ради:

Питання Порядку денного засідання Громадської Ради:

1. Презентація Публічного звіту “~0 роботу Державної спеціалізованої
ф інансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному
житловогиу будівництву» у 2020 році.

2. Про надання відповідальним секретарем Громадської ради при
держмолодьжитлі інформації щодо відвідування засідань членами
Громадської ради.

3. Розгляд питання щодо припинення членства у громадській раді деяких
представників громадських організацій.

4. Розгляд питання щодо створення робочих груп громадської ради.



5. Про звернення громадської ради до органів місцевого самоврядування
та громадських рад при них з метою привернення уваги Ho ЖИТЈІОВИХ
потреб грoмадян та ефективнoсті житлових програм на місцевoму рівні.

6. Прo затвердження графіку проведення засідань громадської ради
у2О2І рoці.

7. Різне.

Голосували «За» - одноголосно.

1. Ho пеDшому питанню:

Слухали: Голoву правління Держмoлодьжитла Сергія Кoмнатнoго, який
презентував Публічний звіт про роботу державної спеціалізованої фінансовoї
установи «державний фонд сприяння мoлодіжнoму житловoму будівництву»
у 2020 році. Після дoпoвіді голoва правління Держмолoдьжитла дав відпoвіді
на питання членів громадськoї ради щoдo проєкту ‘хЖитлові приміщення для
внутріІпньо переміщених oсіб», який передбачає надання пільгoвoго
іпoтечнoго кредиту внутрішньo переміщеним осoбам на придбання житла 3
відсoтковою ставкoю 3% річних у гривні за рахунoк грантових коштів, щo
будуть надані Банкoм розвитку KfW в рамках Німецькoго фінансового
співробітництва з Україною.

Вирішили:

1. Взяти Ho відoма та схвалити Публічний звіт npo робoту Державнoї
спеціалізoваної фінансoвої устанoви «державний фонд сприяння
МoлoдіжНoМу житлoвому будівництву» у 2020 рoці.

Гoлoсували «За» - одноголоснo.

2. Ho лrn’гому та т’етьому питанни:

Слухали: Голову громадськoї Ради Сергія Кoгута, який представив
інфoрмацію, надану Секретаріатом Грoмадськoї Ради, щoдо відвідування
засідань грoмадськoї Ради Ti членами.

Гoлова грoмадськoї ради повідoмив, щo секретаріат грoмадськoї ради
звертався листами HO Колумбета А.С. та Шуляк 0.0., щодо їх ПОд~ЛЬШОГO
членства у грoмадській раді та участі в засіданнях громадськoї ради. Таким
членам грoмадської ради булo запропонoвано розглянути мoжливість
делегувати ininoro представника від їх громадської oрганізації (з належним
чином oфoрмленим пакетом дoкументів), абo ж звернутися належним чином
дo грoмадськoї ради з прoханням виключити їх зі складу громадської ради.
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Ці члени громадської ради звернулися no голови громадської ради Сергія
Когута та попросили прo зустріч для вирішення вищезгаданoго питання.

Голoва громадськoї ради запрoпoнував членам грoмадськoї ради, які
присутні на засіданні, прийняти рішення щодo пoдальшого членства
Кoлумбета А.С. та Шуляк 0.0. на наступному засіданні громадської ради
після його зустрічі з цими членами громадської ради.

Такoж голoва грoмадськoї ради повідoмив, щo дo нього надійшла заява від
громадської oрганізації «Бюро правових nocnyr» npo заміну їх представника
в складі громадськoї ради при держмoлодьжитлі. Голова громадської ради
пoвідогиив, щo разом 3 заявoю було пoдано необхідний пакет документів.
Гoлoва громадської ради виніс на голoсування питання про заміну
представника від громадськoї організації «Бюрo правових noenyr» в складі
громадської ради при держмoлoдьжитлі з Пушкарьової Т.М. на Муравйову
ю.Д.

Вирішили:

1. Враховуючи представлену інфoрмацію, прийняти рішення щодo
подальшoгo члеї-іства деяких членів громадської ради на наступному
засіданні громадськoї ради;

2. Іншим членам грома.дськoї ради при держмолодьжитлі взяти дo уваги
інформацію щодо порядку відвідування засідань громадсъкої ради, зoкрема:
щoдо наслідків відсутнoсті членів громадськoї ради на їїзасіданні.

3. Замінити представника від грoмадськoї організації «Бюро правових
noenyr» в складі громадськoї ради при держмoлoдьжитлі з Пуіпкарьовoї
Т.М. на Муравйову Ю.д.

Голосували «За» - одноголосно.

3. Ho четвеDтомy питанню:

Слухали:

1. Гoлoву грoмадської ради Сергія Когута щодo неoбхідності створення
рoбoчих груп громадської ради прі-і Держмoлодьжитлі.

2. Сошникoва Антона, який запрoпонував створити робочу групу з питань
забезпечення жиТлOМ ВПО. дo складу рoбoчої групи вислoвили бажання
увійти Cano Людмила, Сoшникoв Антон, Зикoв Юрій, Розмаріцина Наталія,
Кінчевська Любoв. При цьoму Сoп~никoв Антoн вислoвив бажання очолити
цю робoчу групу.

3. Ліну Грабар, яка запрoпонувала створити робочу групу з питань
забезпечення житлом учасників АТО (ООС). До складу робoчої групи
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висловили бажання увійти Сергій Когут, Андрій Осипенко та Ліна Грабар, яка
при цьому висловила бажання сиолити цю робочу групу.

4. Гасанова Ілгаму ікрам Огли, який запропонував створити робочу групу
3 питань забезпечення житлом молоді. до складу робочої групи висловили
бажання увійти Сошников Антон, Розмаріцина Наталія, Рудкевич Людмила,
Мінгела Олег, Мејњник Владислав та Гасанов ілгама ікрам Огли. При цьому
останній висловив бажання очолити цю робочу групу.

5. Зикова Юрія, зікий запропонував створити робочу групу під його
головуваванням з питань пошуку альтернативних джерел фінансування
житлових іїрограм держмолодьжитла. До складу робочої групи висловили
бажання увійти .

6. Голова громадської ради при держмолодьжитлі Сергій Когут поставив
на голосування створення та затвердження чотирьох вище запропонованих
робочих груп та затвердити їх склад.

Вирішили:

1. Виходячи з обговорення членами громадської ради затвердити
створення таких робочих груп громадської ради при Держмолодьжитлі:

1. Робоча група з питань забезпечення житлом внутрішньо переміщених
осіб;

2. Робоча група з питань забезпечення житлом учасників АТО (ООС);

3. Робоча група 3 питань забезпечення житлом молоді;

4. Робоча група з питань пошуку альтернативних джерел фінансування
житлових програм Держмолодьжитла.

2. Затвердити кількісний та якісний склад робочих груп, a саме:

1. Склад робочої групи 3 питань забезпечення житлом внутрішньо
переміщених осіб: Сало Люлмила. Сошников Антон (голова ообочої
wynn). Зиков ЮDій. Розмаоіцина Наталія. Кінчевська Любов:

2. Склад робочої групи 3 питань забезпечення житлоги учасників АТО
(ООС): Сеіиій Когут. Анлnій Осипенко та Ліна Гпабап (голова ообочої
гоупи):

3. Склад робочої груііи з питань забезпечення житлом молоді: Сошников
AHTOHg Розмаріцина Наталія. Рудкевич Людмила. Мінгела Олег, Мельник
Владислав та Гасанов Ілгама ІкDам Огли (голова вобочої rDVnu):

4. Склад робочої групи 3 питань пошуку альтернативних джерел
фінансування житлових програм Держмолодьжитла: Когут Сергій. Гасанов
ілгагиа ікоам Огли. Зиков Ювій (голова побочої гоупиЬ Рvлкевич
Людмила, Мельник Владислав.
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Голосували «За» - одноголосно.

4. Ho п’ятоічу питанню:

Слухали: Голову громадсыюї ради Сергія Когута, який зауважив “~0
необхідність та доцільність звернення громадської ради до органів місцевого
самоврядування та громадських рад при них з мегою привернення уваги до
житлових потреб громадян та ефективності житлових програм на місцевому
рівНі.

Гоїіова грома.цської ради запропонував обговорити та визначитися з колом
ОМС та громадських рад при

Члени громадської ради при обговоренні запропонували звернутися до
обласних та міських рад, обласних державних адміністрацій та гроіиадських
рад при них.

Вирішили:

1. Направити дисти—звернення до обласних та міських рад, обласних
.цержавних адміністрацій та громадських рад при них, з метою привернення
уваги до житлових потреб громадян та ефективності житлових програм FЮ
місцевому рівні.

3. Закріпити це завдання за секретаріатом громадської ради при
Держмолодьжитлі.

Голосували «За» - одноголосно.

5. Ho шостoму

Слухали: голову громадської ра.ди Сергія Когута, який запропонував
затвердити орієнтовний графік проведення засі.дань Громадської ради
у 2021 році, зокрема, наступні засідання провести 22.04.202 1 року, 22.07.2021
року та 23.09.2021 року, a питання щоцо проведення чергового засідання у
грудні 2021 року остаточно вирішити на засіданні громадської ради 23.09.2021
року.

Вирішunit:

Затвердити орієнтовні дати проведення наступних засідань громадської ради
у 2021 році: 22.04.2021 року, 22.07.2021 року та 23.09.2021 року. Питання
щодо проведення чергового засідання у гру.цні 2021 року остаточно вирішити
на засіданні грoмадськoї ради 23.09.2021 року.
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Голосували «За» - одноголосно.

Голова громадської ради

Член секретаріату

громадської ради

Сергій КОГУТ

ГАСАНОВ ілгагиа Ікрам Огли


